Although most of Australia is semi-arid or desert, it includes a diverse range of habitats from alpine heaths to tropical rainforests. Because of extremely variable weather patterns, and long-term geographic isolation, much of Australia's biota is unique and diverse. Approximately 85% of flowering plants, 84% of mammals, more than 45% of birds and fish. Australia has the greatest number of reptiles of any country, with 755 species.

Хотя большая часть Австралии это засушливые земли и пустыня, она включает в себя широкий спектр животных-обитателей от высокогорных пустошей до тропических лесов. Из-за чрезвычайно переменных погодных условий, долговременной географической изоляции, большая часть «биоты» в Австралии уникальна и разнообразна. Примерно 85% цветущих растений, 84% млекопитающих, свыше 45% птиц и рыб. Австралия богата рептилиями. Насчитывается 755 видов.

